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Dette sendes både til Rune Kilen, og til Dingen på veg som har med fylkesveg 404, men ikke til 
Wilhelmsen, hun har svart hva hun gjør. Svaret jeg fikk i brevs form med kopi til Dingen og Kilen, 
bekymret meg mye. Jeg formidler videre til politikerne svaret jeg får fra dere, og ber dem om videre 
framdrift. Her må vi trekke sammen, PR i dag er det stopp i framdriften. her er deler av svaret; 
 
'Så til spørsmålet du stiller. 
Det er pr. i dag ikkje sett av kommunale midlar til detaljprosjektering av fv404 Kvamsliane. 
Dessverre er det er heller ingen konkrete planar om å løyve midlar til dette over 
kommunebudsjettet. 
 
Dersom du har fleire spørsmål i denne saka kan du kontakte assisterande Rådmann - Hogne 
Haugsdal.' 
 
Haugsdal har ikke svart....Rådmann har heller ikke svart...... 
 
Til DINGEN OG KILEN; På bakgrunn av dette svaret så spør jeg hver enkelt av dere om hva har DU 
tenkt å gjøre for å drifte frem sikker skoleveg? 
 
Som en påminning kan dere se på bilde.. 


